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PROTOKÓŁ  Nr III/10 
SESJI  RADY  GMINY  BOĆKI 

z dnia 29 grudnia  2010 roku 
 

 odbytej w Gminnym Ośrodku Kultury w Boćkach ul. Dubieńska 11, pod 
przewodnictwem Przewodniczącego Rady Gminy Pana Krzysztofa Bazylewskiego. 
 
Obrady rozpoczęto o godz. 1000 , a zakończono o godz. 1150 

Stan Rady   - 15 
Obecnych    - 15 

Radni obecni na Sesji: 
 

1. Bazylewski Krzysztof   9. Przywózki Bogusław 
2. Derehajło Teresa    10. Radziwił Agnieszka 
3. Góralczyk Eugeniusz   11. Roszkowski Tomasz 
4. Jakimiuk Anatol    12. Rzepniewski Paweł 
5. Jakubowski Karol    13. Tuszewicki Eugeniusz 
6. Lasecka Danuta    14. Wietoszko Wiesława Teresa 
7. Oliwniak Agnieszka   15. Zienczuk Leszek 
8. Piotrowska Krystyna 
 
Ponadto w obradach uczestniczyli: 

1. Derehajło Stanisław, Wójt 
2. Charyton Stanisław, Sekretarz Gminy 
3. Andrzejuk Mirosława, Skarbnik Gminy 
4. Raisa Bursa Korsak - K R U S w Bielsku Podlaskim 
5. Marek Markiewicz - KRUS Bielsk Podlaski 
6. Sołtysi wsi 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Krzysztof Bazylewski przystąpił  do otwarcia obrad 
Sesji. Stwierdził, że na stan 15 radnych w obradach uczestniczy 15 radnych, obrady są 
prawomocne. Powitał radnych, zaproszonych gości, sołtysów i pozostałe osoby przybyłe na 
obrady. Nadmienił, że porządek dzienny i projekty uchwał radni otrzymali, w punkcie 12 w 
sprawach różnych będzie rozpatrzony projekt uchwały  w sprawie wprowadzenia zmian do 
uchwały określającej wysokość stawek podatku od nieruchomości. Zapytał czy są jakieś 
pytania lub uwagi do porządku. Uwag nie zgłoszono. Przewodniczący Rady Gminy poddał 
pod głosowanie  proponowany porządek, który został przyjęty jednogłośnie: 

1. Otwarcie sesji i przyjęcie porządku obrad 
2. Przyjęcie protokołu obrad I i II Sesji Rady Gminy 
3. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2010 rok 
4. Podjęcie uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej gminy 
5. Uchwalenie budżetu gminy na 2011 rok 
6. Uchwalenie Gminnego Programu Profilaktyki Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych  oraz przeciwdziałaniu Narkomanii 
7. Podjęcie uchwały  w sprawie uchwalenia rocznego programu współpracy gminy z 

organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 
publicznego na 2011 rok 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zarządzenia wyborów do organów sołectw 
9. Przyjęcie planów pracy  stałych Komisji Rady Gminy 
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10. Zatwierdzenie planu odnowy miejscowości Andryjanki 
11. Informacja Wójta z działalności w okresie międzysesyjnym i z realizacji uchwał Rady 
12. Sprawy różne 
13. Interpelacje i zapytania radnych 
14. Odpowiedzi Wójta na wnioski i interpelacje 
15. Zamknięcie obrad sesji 

Przewodniczący Rady Gminy powiedział, że na dzisiejszej Sesji są obecni przedstawiciele 
Kasy Rolniczego Ubezpieczenia Społecznego w Bielsku Podlaskim Pani Raisa Bursa Korsak i 
Pan Marek Markiewicz i na początku obrad udziela im głosu. 
Zabierając głos Pani Kierownik KRUS przedstawiła informacje o wypadkach i zagrożeniach 
jakie występują w gospodarstwach  podczas wykonywania prac rolniczych.  
Następnie poinformowała, że był ogłoszony konkurs na bezpieczne gospodarstwo, z terenu 
gminy Boćki w konkursie wzięły udział 4 gospodarstwa, które po rozstrzygnięciu konkursu 
zostały nagrodzone. Wręczono nagrody laureatom konkursu. 
ad pkt. 2 
Przewodniczący Rady Gminy nadmienił, że protokoły z I i II Sesji były wyłożone do wglądu na 
7 dni przed Sesją i do czasu otwarcia niniejszej Sesji, uwag nie wniesiono, zapytał czy są  
jakieś uwagi lub pytania. Uwag do projektu nie zgłoszono. Przewodniczący poddał kolejno pod 
głosowanie  przyjęcie protokołu z obrad I Sesji Rady Gminy „za” – oddano 15 głosów /przyjęto 
jednogłośnie/ i z II Sesji Rady Gminy „za” – oddano 15 głosów /przyjęto jednogłośnie/ 
ad pkt. 3 
Projekt uchwały dotyczący zmian budżetu na 2010 rok omówiła Pani Skarbnik Gminy.  
Zwiększa się plan dochodów o kwotę 298 717 zł  w związku z otrzymaniem ostatecznych kwot 
na dofinansowanie zadania inwestycyjnego "Moje boisko - Orlik 2012 w Boćkach" i 
otrzymaniem środków z Urzędu Marszałkowskiego z tytułu refundacji poniesionych wydatków  
w 2009 r na zadaniu inwestycyjnym realizowanym z własnych środków. Tym samym po 
drugiej stronie o te kwoty zwiększa się plan wydatków na pokrycie zwiększonego wkładu 
własnego wydatków inwestycyjnych. Poza tym dokonuje się przeniesień wydatków w związku 
z zakupem zmywarki do naczyń w stołówce z dożywianiem i na przekazanie przyznanej dotacji 
dla szpitala w Bielsku Podlaskim. W związku z powyższymi zmianami dokonuje się 
odpowiednio aktualizacji załączników do uchwały budżetowej. 
Przewodniczący zapytał czy są pytania w tym temacie. Radni pytań nie zgłosili. 
Przewodniczący Rady Gminy odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
Uchwała Nr III/8/10 Rady Gminy Boćki z dnia 29 grudnia 2010 roku w sprawie zmian w 
budżecie gminy na 2010 rok 
Podjęta jednogłośnie. „za” oddano – 15 głosów. 
ad pkt. 4 
Na wstępie Przewodniczący Rady Gminy odczytał pozytywną opinię Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Białymstoku z dnia 14 grudnia 2010 roku dotyczącej Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Boćki na lata 2011-2014. Skład Orzekający RIO stwierdził, że projekt 
uchwały spełnia wymagania określone przepisami ustawy o finansach publicznych, a założone 
wartości znajdują uzasadnienie w projekcie budżetu na rok 2011 i są z im zgodne. Następnie 
Przewodniczący udzielił głosu Skarbnikowi Gminy w celu omówienia projektu uchwały. 
Pani Skarbnik nadmieniła, że prognozę finansową gminy, prognozę długu  i spłatę zobowiązań 
omawiano na posiedzeniach komisji, ponadto projekt uchwały radni otrzymali łącznie z 
zawiadomieniem na Sesję, więc temat jest znany. Załącznik nr 1 do uchwały określa 
wieloletnią prognozę finansową gminy na lata 2011-2014 , prognozę kwoty długu i spłat 
zobowiązań na lata 2011-2018, natomiast załącznik nr 2  określa wykaz przedsięwzięć  
realizowanych w latach 2011-2014. Poczynając od roku 2012 planuje się stawki podatków i 
opłat lokalnych, podatku rolnego i leśnego przyjmować w kwotach ogłaszanych przez Prezesa 
GUS. Planuje się uzyskać wyższe dochody w podatku od nieruchomości w związku z budową 



 3 

fermy wiatraków na terenie gminy. Planuje się uzyskać dotacje celową na dofinansowanie 
zadań bieżących własnych w zakresie odbudowy dróg gminnych, na których powstały szkody 
podczas wystąpienia wód z rzeki w 2009 roku. Oprócz budowy dróg na najbliższe lata  
przewiduje się remont oczyszczalni ścieków oraz planuje się pozyskać środki z unii 
europejskiej na inwestycję pod nazwą „Budowa Regionalnego Centrum Kultury w Boćkach”. 
Na realizację zadań inwestycyjnych  nie planuje się zaciągać kredytów, tylko pozyskiwać 
środki z zewnątrz, ze źródeł pozabudżetowych. Spłata rat kapitałowych od zaciągniętych 
kredytów nastąpi z posiadanych wolnych środków i ze środków budżetowych. 
Przewodniczący zapytał czy są pytania w tym temacie. Radni pytań nie zgłosili. 
Przewodniczący Rady Gminy odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
Uchwała Nr III/9/10 Rady Gminy Boćki z dnia 29 grudnia 2010 roku w sprawie uchwalenia 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Boćki na lata 2011 - 2014 wraz  z prognozą kwoty 
długu i spłat zobowiązań na lata 2011-2018 
Podjęta jednogłośnie. „za” oddano – 15 głosów. 
ad pkt. 5 
Głos zabrał Wójt Gminy, powiedział że gmina jeszcze nie ma przyznanej do końca ostatecznej 
kwoty subwencji, ale jak do tej pory to każdego roku subwencja była obcinana i wpływało 
mniej niż powinno. Po otrzymaniu ostatecznej wersji, radni znowu się spotkają i będą 
rozmawiać o budżecie. Budżet tego roku nie będzie taki ładny jak w roku ubiegłym, 
pokończyły się już środki na dotacje unijne. Co prawda, będzie ogłoszonych jeszcze kilka 
konkursów i będziemy ubiegać się o dotacje i składać wnioski, ale konkurencja jest duża. Na 
przykład Powiatowy Urząd Pracy w Bielsku Podlaskim w 2010 roku dysponował kwotą 9 mln 
zł, a w roku 2011  kwotą 2 mln zł. Budżet który dziś przyjmiemy jest tylko zachowawczy i nie 
jest taki jak byśmy chcieli, na pewno jeszcze ulegnie zmianie. W roku ubiegłym na odśnieżanie 
wydatkowano 90 tys zł, w tym roku nie wiadomo ile trzeba będzie wydać. Potrzeby 
inwestycyjne są bardzo duże. Wcześniej gdy sąsiednie gminy płaciły podatek w cenach 
ustalonych przez GUS po 55 zł i budowali drogi, to w naszej gminie podatek był obniżony do 
45 zł i nie było za co budować. W styczniu 2011 roku otrzymamy zwrot środków pieniężnych z 
projektów unijnych przyznanych na zadania inwestycyjne, które zostały wykonane i opłacone 
w tym roku. Zadłużenie gminy ulegnie zmniejszeniu ponieważ po otrzymaniu środków spłaci 
się kredyty zaciągnięte na sfinansowanie tych zadań. Na posiedzeniach komisji radni 
rozpatrywali sprawę budowy  przydomowych oczyszczalni ścieków. Na ten temat będziemy 
rozmawiać na zebraniach wiejskich podczas wyborów sołtysów. 
Pan Wójt odczytał część opisową do projektu budżetu gminy na 2011 rok, a następnie prosił 
radnych o zabieranie głosu i zadawanie pytań. Dyskusji brak. 
Przewodniczący Rady Gminy odczytał Uchwałę  Nr II-00310-50/10 Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Białymstoku w sprawie wyrażenia pozytywnej opinii o projekcie budżetu 
gminy Boćki na 2011 rok oraz możliwości sfinansowania przedstawionego deficytu. RIO 
stwierdziło, że projekt uchwały budżetowej spełnia wymagania określone w przepisach ustawy 
o finansach publicznych. 
Przewodniczący powiedział, że otwiera dyskusję w sprawie budżetu gminy, zapytał czy są 
pytania w tym temacie. Radni pytań nie zgłosili. 
Przewodniczący Rady Gminy odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
Uchwała Nr III/10/10 Rady Gminy Boćki z dnia 29 grudnia 2010 roku w sprawie uchwalenia 
budżetu gminy na rok 2011 
Podjęta jednogłośnie. „za” oddano – 15 głosów. 
ad pkt. 6 
Projekt uchwały omówił Wójt Gminy,  powiedział że zadaniem gminy jest prowadzenie działań 
związanych z profilaktyką i rozwiązywaniem problemów alkoholowych oraz integracji 
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społecznej osób uzależnionych od alkoholu i narkomanii. Dlatego też corocznie Rada Gminy 
uchwala Gminny Program Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych  i Program 
Przeciwdziałania Narkomanii. Na finansowanie programu przeznacza się środki pochodzące z 
opłat za wydane zezwolenia na sprzedaż napojów alkoholowych. Środków tych nie można 
przeznaczyć na inne cele, przeznacza się je wyłącznie na prowadzenie profilaktyki, na 
udzielanie pomocy psychospołecznej i prawnej rodzinom, w których występują problemy 
alkoholowe, a w szczególności na ochronę przed przemocą w rodzinie.  Program ten realizuje 
Gminna Komisja Rozwiązywania Problemów Alkoholowych. 
Przewodniczący zapytał czy są pytania w tym temacie. Radni pytań nie zgłosili. 
Przewodniczący Rady Gminy odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
Uchwała Nr III/11/10 Rady Gminy Boćki z dnia 29 grudnia 2010 roku w sprawie uchwalenia 
Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Gminnego 
Programu Przeciwdziałania Narkomanii na 2011 rok. 
Podjęta jednogłośnie. „za” oddano – 15 głosów. 
ad pkt. 7 
Projekt uchwały omówiła Pani Dorota Kędra Ptaszyńska, powiedziała że program obejmuje 
współpracę gminy z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami działającymi na rzecz 
gminy w zakresie zadań publicznych. Program określa cele, formy i zasady współpracy. W 
2011 roku planuje się sferę zadań publicznych: z zakresu edukacji – polegających na 
organizacji konkursów i olimpiad przedmiotowych; z zakresu kultury fizycznej – polegających 
na organizowaniu przedsięwzięć dotyczących sportu i wspieraniu imprez sportowych; z zakresu 
zdrowia – realizacja zadań Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych; z zakresu kultury – organizowanie przeglądów zespołów, spotkań, plenerów, 
wspieranie amatorskiego ruchu artystycznego i twórczości ludowej. Pani Dorota Kędra 
Ptaszyńska nadmieniła, że organizacje mogą do niej się zwracać i służy im pomocą w napisaniu 
wniosków o pozyskanie środków z tego programu. 
Pani Krystyna Piotrowska – powiedziała że na sesji jest obecny przedstawiciel Klubu Bocian i 
żeby jemu udzielić informacji jak pozyskać pieniądze z tego programu na działalność klubu. 
Pan Sławomir Dworakowski odpowiedział, że nie ma problemu, rozmawiał z Panem Wójtem i 
jest zorientowany w tym temacie. 
Przewodniczący zapytał czy jeszcze są jakieś pytania. Radni pytań nie zgłosili. 
Przewodniczący Rady Gminy odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
Uchwała Nr III/12/10 Rady Gminy Boćki z dnia 29 grudnia 2010 roku w sprawie programu 
współpracy Gminy Boćki z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami 
prowadzącymi działalność pożytku publicznego na 2011 rok 
Podjęta jednogłośnie. „za” oddano – 15 głosów. 
ad pkt. 8 
Pan Wójt powiedział, że zgodnie z ustawą  o samorządzie gminnym, w terminie sześciu 
miesięcy od upływu kadencji Rady Gminy, należy przeprowadzić wybory sołtysów i rad 
sołeckich. Pan Wójt proponuje przeprowadzić wybory w sołectwach na terenie gminy w 
terminie od 15 stycznia do 15 kwietnia 2011 roku. Pan Wójt powiedział, że obecni sołtysi 
dobrze sprawowali swoją funkcję, współpracowali z Wójtem i Gminą. Sołtysi mają nowe 
zadanie, a mianowicie integracja społeczeństwa. Trzeba czasami oderwać ludzi od telewizora i 
zastąpić go zorganizowaniem we wsi imprezy, spotkania czy też zebrania. Można zaprosić na 
spotkanie Starostę, Wójta, KRUS, itp. Nasza Gmina współpracuje z Gminą Jaszuny położoną 
na Białorusi, tam wybory będą odbywały się wiosną przyszłego roku, u nich nie jest tak jak u 
nas, oni dopiero uczą się od nas. Pan Wójt był zapraszany kilka razy i jeździł na Białoruś do 
Jaszun, ostatnio na spotkanie opłatkowe, teraz chciałby żeby przedstawiciele ich gminy oraz 
sołtysi przyjechali do nas, a my do nich. 
Przewodniczący zapytał czy są pytania odnośnie wyborów sołtysów. Radni pytań nie zgłosili. 
Przewodniczący Rady Gminy odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
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Uchwała Nr III/13/10 Rady Gminy Boćki z dnia 29 grudnia 2010 roku w sprawie zarządzenia 
wyborów do organów sołectw 
Podjęta jednogłośnie. „za” oddano – 15 głosów. 
 
ad pkt. 9 
Przewodniczący Rady Gminy nadmienił, że Komisje Rady Gminy przedłożyły swoje plany 
pracy na 2011 rok w związku z tym odczytał ich treść. Następnie zapytał czy są pytania lub 
uwagi do planów pracy Komisji. Radni pytań nie zgłosili.     
Przewodniczący Rady Gminy odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
Uchwała Nr III/14/10 Rady Gminy Boćki z dnia 29 grudnia 2010 roku w sprawie przyjęcia 
planów pracy na 2011 rok komisji stałych Rady Gminy Boćki 
Podjęta jednogłośnie. „za” oddano – 15 głosów. 
ad pkt. 10 
Głos zabrał Pan Wójt, nadmienił że Ksiądz Proboszcz Parafii Prawosławnej składa wniosek o 
pozyskanie środków z odnowy i rozwoju wsi w ramach Programu Rozwoju Obszarów 
Wiejskich 2007-2013 na remont cerkwi we wsi Andryjanki, do wniosku jako załącznik należy 
dołączyć Plan Odnowy Miejscowości.  
Radna Pani Krystyna Piotrowska  powiedziała, że na posiedzeniach komisji plan nie był 
omawiany, tylko teraz przedkłada się na Sesję i dlaczego gmina ma dokładać do remontu. 
Pan Wójt odpowiedział, że plan na komisjach nie był omawiany, ponieważ nie był jeszcze 
sporządzony, ale Pan Wójt na komisjach o tym informował. Projekt uchwały i projekt planu 
odnowy miejscowości Andryjanki radni otrzymali na piśmie wraz z zawiadomieniem na Sesję 
Rady Gminy. Do remontu gmina nie dokłada, ponieważ nie składa wniosku, wniosek składa 
parafia, udział wnosi wnioskodawca. Gdyby gmina składała wniosek, wówczas musiałaby 
wnieść udział, w tym przypadku nie. Zadaniem Rady Gminy jest tylko  zatwierdzenie Planu 
Odnowy Miejscowości, który zostanie dołączony do wniosku. Bez tego załącznika wniosek nie 
zostanie przyjęty. 
Przewodniczący zapytał czy są jeszcze pytania w tym temacie. Radni pytań nie zgłosili. 
Przewodniczący Rady Gminy odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
Uchwała Nr III/15/10 Rady Gminy Boćki z dnia 29 grudnia 2010 roku w sprawie zatwierdzenia 
Planu Odnowy Miejscowości Andryjanki 
Podjęta większością głosów „za” oddano – 12 głosów, przeciw - 0, wstrzymało się 3 głosy 
 
ad pkt. 11 
Pan Wójt powiedział, że na ostatniej Sesji  podjęte uchwały dotyczyły spraw organizacyjnych i 
ukonstynuowujących Radę Gminy. Radni na posiedzeniach komisji wstępnie wyrazili zgodę na 
budowę oczyszczalni przydomowych. W związku z czym Pan Wójt dokonywał już rozeznania 
w sprawie możliwości pozyskania środków na budowę z Programu Rozwoju Obszarów 
Wiejskich. Koszt inwestycji wyniesie ponad 3 mln zł, jeżeli skorzystamy z programu, poziom 
dofinansowania  będzie wynosił 75%. Pozostałe 25% kosztów oraz podatek VAT  23% od 
całkowitych kosztów projektu  ponosi zainteresowany wnioskodawca. Ponadto  w projekcie 
trzeba uwzględnić dwie większe oczyszczalnie, można by było zaplanować w Andryjankach 
przy Szkole Podstawowej i w Nurcu przy Domu Pomocy Społecznej. Jak już wcześniej Pan 
Wójt nadmienił, na zebraniach wiejskich temat ten będzie omówiony w celu dokonania 
rozeznania potrzeb mieszkańców. Zainteresowani budową będą musieli zawrzeć z gminą 
umowę. 
Pan Wójt nadmienił, iż rozmawiał z Firmą budującą wiatraki i prosił żeby w pierwszym 
półroczu uzgodnili zakres budowy dróg.  
ad pkt. 12 
Przewodniczący Rady Gminy poprosił Panią Skarbnik o zabranie głosu  w sprawie projektu 
uchwały wprowadzającej zmiany w uchwale określającej wysokość stawek podatku od 
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nieruchomości. Pani Skarbnik powiedziała, że Regionalna Izba Obrachunkowa w Białymstoku 
przysłała pismo, które radnym zostało doręczone wraz z projektem uchwały, informujące że 
została zmieniona ustawa o podatkach i opłatach lokalnych, w związku z tym należy 
wprowadzić zmianę do uchwały w sprawie stawek w podatku od nieruchomości na rok 2011. 
Zgodnie z zaleceniem  przygotowano projekt uchwały, który wprowadza dodatkowy punkt w 
Uchwale Nr IX/33/07 Rady Gminy Boćki z dnia 29 listopada 2007 roku w sprawie określenia 
wysokości stawek podatku od nieruchomości, o następującej treści: „związanych z 
prowadzeniem działalności gospodarczej w zakresie udzielania świadczeń zdrowotnych, 
zajętych przez podmioty udzielające tych świadczeń – 3,84 zł od 1 m2  powierzchni 
użytkowej”. Pani Skarbnik poinformowała, że ten zapis nie wpłynie na zmianę  ani płatności, 
ani budżetu, gdyż zmiana dotyczy treści, a nie kwoty. 
Przewodniczący zapytał czy są pytania w tym temacie. Radni pytań nie zgłosili. 
Przewodniczący Rady Gminy odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
Uchwała Nr III/16/10 Rady Gminy Boćki z dnia 29 grudnia 2010 roku w sprawie zmiany 
uchwały o określeniu wysokości stawek podatku od nieruchomości 
Podjęta jednogłośnie. „za” oddano – 15 głosów. 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że wolontariusze ze Szkolnego Koła Caritas przy 
Zespole Szkół w Boćkach zwrócili się z prośbą o wsparcie finansowe szkolnego koła. 
Radni zdecydowali, że po Sesji radna Pani Teresa Derehajło zbierze od radnych i sołtysów 
dobrowolna składkę i przekaże dla Koła zebrane środki pieniężne. 
ad pkt. 13 i 14 
Radni wniosków nie zgłosili. 
ad pkt. 15 
Po wyczerpaniu porządku dziennego Przewodniczący Rady Gminy zamknął obrady sesji. 

Protokółował: 
Helena Kłosińska 

                                                           Przewodniczący Rady Gminy 
                       

                                                                     Krzysztof Bazylewski 
 
 
  

 


